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Protokół Nr 10.2017 

z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

odbytego w dniu 22 grudnia 2017 r. godz. 7:30. 

 

W posiedzeniu Komisji uczestniczyło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10 według 

załączonej listy obecności, stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

Ponadto w posiedzeniu udział wzięły osoby zaproszone zgodnie z załącznikiem nr 2 do 

niniejszego protokołu. 

Nieobecne dwie osoby – pan Tomasz Staniek i Zbigniew Wołcerz. Nieobecności 

usprawiedliwione przez Przewodniczącego prowadzącego obrady. 

 

Pan Przewodniczący odczytał zaproponowany projekt porządku posiedzenia. 

 

Proponowany porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad i protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

2.Informacja dotycząca funkcjonowania Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych na terenie 

powiatu. 

3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027, 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r., 

c) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 

2034; 

- przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie 

opinii o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 

2018 – 2034; 

d) uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 rok; 

- przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii 

o projekcie uchwały budżetowej powiatu na 2018 r; 

e) przyjęcia do realizacji 3 – letniego powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej 

w Powiecie Opatowskim. 

f) sfinansowania dla mieszkańców Powiatu Opatowskiego świadczeń gwarantowanych 

z rodzaju rehabilitacja lecznicza w pierwszym półroczu 2018 roku. 

4.Opinia komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej o projekcie budżetu powiatu 

na rok 2018. 

5. Składanie propozycji do planu pracy komisji na rok 2018. 

6. Sprawy organizacyjne. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

 

Wobec braku uwag zapytał kto jest za przyjęciem w/w porządku posiedzenia. 

W/w porządek posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu jawnym udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 
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„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia. 

Nikt nie zgłosił uwag, wobec czego zapytał kto jest za przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia bez odczytywania. 

Protokół z poprzedniego posiedzenia został przyjęty jednogłośnie. 

W głosowaniu udział wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował o przejściu do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad. 2.Informacja dotycząca funkcjonowania Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych 

na terenie powiatu. 

O zabranie głosu poprosiła pani Katarzyna Ambryszewska – Kierownik Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie, która przedstawiła informację dotyczącą funkcjonowania 

Placówek Opiekuńczo – Wychowawczych na terenie powiatu, która stanowi załącznik nr 3 do 

niniejszego protokołu. 

 

Pan Przewodniczący zapytał czy są pytania dotyczące funkcjonowania Placówek Opiekuńczo 

– Wychowawczych na terenie powiatu. 

 

Pani Kierownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dodała, iż połowa dzieci 

z placówek nie wyjedzie na Święta Bożonarodzeniowe do domów, gdyż biologiczni rodzice 

lub bliska rodzina nie chcą ich zabrać. 

 

O głos poprosił pan Gustaw Saramański, który powiedział, iż z roku na rok liczba dzieci nie 

zabieranych na święta do rodzinnych domów coraz bardziej wzrasta. 

 

Odbyła się krótka dyskusja w w/w temacie. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Mazurkiewicz, który zaprosił do obejrzenia 

w Telewizji Ożarów jasełek wykonanych przez dzieci w Specjalnym Ośrodku Szkolno-

Wychowawczym w Dębnie. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu wobec czego pan Przewodniczący poinformował o przejściu do 

kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad. 3. Omówienie i zaopiniowanie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

a) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 
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Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Opatowskiego na lata 2017 – 2027. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „ przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów.  

 

b) zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2017 r. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

c) uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 

2034; 

- przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii 

o projekcie wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 

2034; 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Opatowskiego na lata 2018 – 2034. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Grzegorz Gajewski, który zapytał o zapis z działu 855 koszty 

pobytu wychowanków w placówkach poza powiatem, czy możemy te dzieci przenieść. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzieliła pani Katarzyna Ambryszewska – Kierownik 

Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie, która poinformowała iż są to dzieci, które były 

wcześniej umieszczone np. w Skopaniu (rodzina mieszka w Tarnobrzegu) i wracają często do 

domu do Tarnobrzega. 

 

Kontynuując pan Grzegorz Gajewski zapytał z czego wynika finansowanie przez powiat 

opatowski, jeśli dzieci te mieszkają w Tarnobrzegu.  

 



OR - II.0012.2.10.2017 

 

Protokół Nr 10.2017 z posiedzenia Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 
- V kadencji odbytego w dniu 22 grudnia 2017 r. Strona 4 
 
 

Pani Katarzyna Ambryszewska wyjaśnia, iż dzieci te pochodziły z powiatu opatowskiego, ale 

rodzina przeprowadziła się do Tarnobrzega. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, która oznajmiła, iż 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie jest często uzależnione od postanowień sądu, gdyż 

sądy wskazują miejsca, gdzie dzieci w jakiś sposób już się zadomowiły. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

d) uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 rok. 

- przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w Kielcach w sprawie opinii 

o projekcie uchwały budżetowej powiatu na 2018 r. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w  sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Opatowskiego na 2018 rok. 

 

Nikt nie zabrał więcej głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem 

w/w projektu uchwały. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

e) przyjęcia do realizacji 3 – letniego powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej 

w Powiecie Opatowskim. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania do 

przygotowanego projektu uchwały w  sprawie  przyjęcia do realizacji 3 – letniego 

powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Opatowskim. 

O zabranie głosu poprosiła pani Katarzyna Ambryszewska – Kierownik Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie, która omówiła projekt przyjęcia do realizacji 3 – letniego 

powiatowego programu rozwoju pieczy zastępczej w Powiecie Opatowskim. 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem w/w 

projektu uchwały. 
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Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

f) sfinansowania dla mieszkańców Powiatu Opatowskiego świadczeń gwarantowanych 

z rodzaju rehabilitacja lecznicza w pierwszym półroczu 2018 roku. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy są pytania do przygotowanego projektu uchwały w sprawie 

sfinansowania dla mieszkańców Powiatu Opatowskiego świadczeń gwarantowanych 

z rodzaju rehabilitacja lecznicza w pierwszym półroczu 2018 roku. 

 

O głos poprosił pan Grzegorz Gajewski, który zapytał czy w pierwszym półroczu ubiegłego 

roku był realizowany w/w projekt uchwały. 

 

Na powyższe zapytanie odpowiedzi udzieliła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu 

mówiąc, iż w/w projekt nie był realizowany w pierwszym półroczu ubiegłego roku. Dodała, 

iż jesteśmy jednym powiatem, który realizuje taki projekt. 

 

Ponownie zabrał głos pan Grzegorz Gajewski, który zapytał o kwotę sfinansowania 

świadczeń w II półroczu 2017 r. i czy zakres świadczeń ulega zmianie. 

 

Odpowiedzi na powyższe udzieliła pani Ewa Masternak – Sekretarz Powiatu, która oznajmiła, 

iż jest to kwota 500 tys. zł na pół roku. Dodała, iż Spółka Top MEDICUS rozlicza się 

z powiatem na punkty, na tą chwilę wykonanie fizjoterapii bez miesiąca grudnia br. to 40 tys. 

punktów. Natomiast zakres świadczeń zostaje ten sam. 

 

Ponownie zadał pytanie pan Grzegorz Gajewski czy jest informacja, ile osób skorzystało 

z tych świadczeń. 

 

Pani Ewa Masternak odpowiedziała, iż jest to już około 800 osób, które skorzystały z w/w 

świadczeń. Dodała, iż ze względu na ustawę o ochronie danych osobowych i dyrektywę, która 

wchodzić w życie w 2018 r., są zbierane tylko punkty. Pani Sekretarz poinformowała, że jeśli 

ktoś jest zainteresowany to dokumenty są do wglądu (w Wydziale Organizacji i Nadzoru) 

zarówno plan rzeczowo- finansowy, jak i sprawozdania finansowe. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Gustaw Saramański, który powiedział, iż jest duże 

zainteresowanie i zapotrzebowanie na rehabilitację leczniczą.  

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Mazurkiewicz, który poinformował, iż dostępność 

tych zabiegów rehabilitacyjnych wzrosła znacznie, gdyż kiedyś czekało się wiele miesięcy na 

taki zabiegi, a teraz tylko parę dni. W związku z tym, iż nie ma ograniczeń, osoby mogą 

korzystać kilka razy w ciągu roku z w/w usług. 
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O zabranie głosu prosił pan Grzegorz Gajewski, który zapytał czy na w/w zabiegi wystarczy 

skierowanie od lekarza rodzinnego. 

 

Odpowiedzi na powyższe zapytanie udzieliła pani Ewa Masternak, iż wystarczy skierowanie 

od lekarza pierwszego kontaktu. Nadmieniła, iż druki skierowania zostały opracowane przez 

zarząd powiatu. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który zapytał czy rejestracja 

rehabilitacji leczniczej mieści się w Szpitalu Powiatowym w Opatowie. 

 

Pani Ewa Masternak odpowiedziała, iż rejestracja rehabilitacji leczniczej mieści się 

w budynku spółki Top MEDICUS. 

 

Ponownie zapytał pan Krzysztof Hajdukiewicz, czy po 1 stycznia 2018 r. zmieni się miejsce 

rejestracji rehabilitacji leczniczej i gdzie mieści się w/w rehabilitacja. 

 

Pani Ewa Masternak wyjaśniła, iż nie zmieni się miejsce rejestrację natomiast, rehabilitacja 

mieści się w nowym budynku Szpitala Powiatowego na III piętrze po lewej stronie. 

 

O zabranie głosu poprosiła pani Wiesława Słowik, która zapytała o rehabilitację domową, 

gdyż zna osobę leżącą, która chciałaby skorzystać z w/w zabiegów. 

 

Odpowiedzi na powyższe pytanie udzieliła pani Ewa Masternak, która poinformowała, iż 

w przypadku przyjazdu lekarza pierwszego kontaktu do osoby leżącej proponuje zaopatrzyć 

się w druk skierowania na rehabilitację leczniczą, które są dostępne na stronie internetowej. 

 

Wobec braku dalszych pytań pan Przewodniczący poddał pod głosowanie w/w projekt 

uchwały pytając, kto jest za jego pozytywnym zaopiniowaniem. 

 

Członkowie komisji w głosowaniu jawnym jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali w/w 

projekt uchwały, który stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Następnie pan Przewodniczący poinformował, o przejściu do realizacji kolejnego punktu 

posiedzenia. 

 

Ad. 4. Opinia komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej o projekcie budżetu 

powiatu na rok 2018. 

Pan Przewodniczący odczytał projekt opinii komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy 

społecznej o projekcie budżetu powiatu na rok 2018. 
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Pan Przewodniczący zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania dotyczące 

realizowanego punktu posiedzenia . 

 

Nikt nie zabrał głosu wobec czego zapytał kto jest za wyrażeniem opinii dotyczącej 

projektu budżetu powiatu na rok 2018. 

 

W głosowaniu jawnym w/w projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie 

zaopiniowany i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Udział w głosowaniu wzięło 8 członków komisji na ogólną liczbę 10. 

„Za” – 8 głosów, „przeciw”- 0 głosów, „wstrzymało się”- 0 głosów. 

 

Ad.5. Składanie propozycji do planu pracy komisji na rok 2018. 

Pan Przewodniczący zaproponował, aby propozycje do planu pracy na rok 2018 składać na 

piśmie do biura rady do dnia 15 stycznia 2018 roku  

 

Pani Sekretarz Ewa Masternak dodała, iż znajdą się tam punkty stałe związane z budżetem, 

które pozwolimy sobie wpisać do w/w planu pracy. 

 

Ad.6. Sprawy organizacyjne. 

Pan Przewodniczący zapytał, czy ktoś chciałby zabrać głos lub ma pytania. 

 

O zabranie głosu poprosił pan Krzysztof Hajdukiewicz, który poprosił, iż jeśli Szpital 

Powiatowy przejmuje spółka Top MEDICUS, czy można poprosić na najbliższą komisję 

panią Prezes Joannę Szwagierczak, by przedstawiła sytuację szpitala na chwilę obecną. 

 

Pani Ewa Masternak powiedziała, iż proponuje, aby w/w zaproszenie dotyczące jednego 

z kolejnych posiedzeń, ponieważ jest przeprowadzany całościowy spis inwentarza 

(ruchomości), które znajdują się w szpitalu, a w związku z tym będzie przygotowywany 

protokół zdawczo – odbiorczy (spis rtg, tomograf itp.). Nadmieniła, iż pani Prezes Joanna 

Szwagierczak musi przejąć mienie, pani Sekretarz wyjaśniła i nie wie kiedy to dokładnie 

nastąpi. 

 

Pan Wicestarosta Gustaw Saramański, stwierdził, iż czynności zajmą trochę czasu i nie 

wiadomo czy do 15 stycznia 2018 r. zdąży odbyć się przekazanie. 

 

Odbyła się krótka dyskusja w w/w temacie. 

 

O głos poprosił pan Krzysztof Mazurkiewicz, który poinformował, o projekcie 

rozporządzenia Ministra Zdrowia, według którego możliwe będzie łączenie dyżurów 

lekarzy w szpitalach np. jeden lekarz na dwóch oddziałach. Dodał, iż to rozwiązanie będzie 

dobre dla funkcjonowania szpitala, ale nie dla pacjentów. 
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Nikt nie zabrał głosu wobec czego poinformował o przejściu do realizacji ostatniego 

punktu posiedzenia. 

 

Ad.7. Zamknięcie posiedzenia. 

Pan Przewodniczący podziękował zebranym osobom za przybycie i zamknął posiedzenie 

komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono (godz.8:00). 

 

Protokołowała: 

mgr Anna Ziarko 

Przewodniczący Komisji 

Komisji oświaty, sportu, zdrowia i pomocy społecznej 

/-/Tomasz Świątek 

 

 


